



Suez Cement builds the smile of Cement Kafr El Elw School

Cairo, 13th of March 2008. Within the framework of the development project titled “For the smile of our Children” promoted by Suez Cement group, composed by Suez Cement Company, Helwan Cement Company and Tourah Portland Cement Company, and the National Council for Childhood and Motherhood, under the endorsement of Cairo Governorate, Cement Kafr El Elw Primary School - one of the ten schools beneficiaries of the project, newly revamped and refurbished by the Company- has been inaugurated yesterday in Kafr El Elw district.

By welcoming the close and successful partnership established with the National Council for Childhood and Motherhood and the Cairo Governorate, Roberto Callieri, Managing Director of Suez Cement, stated that the Company is proud of contributing to improve the living standards of Kafr El Elw and Al Maasara communities in practical and tangible way.

“As socially responsible company, Suez Cement attaches a great attention to education. But, we firmly believe that it is not only important to revamp and refurbish the school, it is fundamental to support the project by fostering a sense of responsibility and proactive civil citizenship. We are excited about continuing on this path of progress and addressing key local concerns” added Mr. Callieri.

The new building offers to its 750 pupils new warmer, brighter and attractive classrooms and a green corner which provides the children an opportunity to be initiated to environmental activities and become environmental leaders in their communities. Thus the project organizes also green corner competition among the schools of the area as further awareness- raising activity. It tackles also other social issues such as illiteracy, children’s rights and health.

The event was attended by the Member of Parliament, Mr. Moustafa Bakry, the plant manager of Helwan Cement, Eng. Ahmed El Sawy, the plant manager of Tourah Portland Cement Company, Eng. Ahmed Aboelenein, religious leaders of the area, and representatives of the local NGOs as well as representatives of different Ministries who are also involved in the project’s implementation.

In 2007, Suez Cement donated L.E. 4,000,000 for this pilot development project which aims to support the local communities of Kafr El Elw and El Maasara areas by providing access to quality basic infrastructure and services, especially in the field of education.



Mr. Ahmed Abolenein, plant manager of Tourah Cement, and Mr. Ahmed El Sawy, plant manager of Helwan Cement, with the pupils of the school.



Mr. Roberto Callieri, Managing Director of Suez Cement and Ambassador Moushira Khattab, Secretary General of NCCM



السويس للأسمنت ترسم ابتسامة على وجه مدرسة أسمنت كفر العلو

القاهرة، 13 مارس 2008. في إطار المشروع التنموي "من أجل ابتسامة أطفالنا" والذي أرست مجموعة السويس للأسمنت حجر أساسه، وهي المؤلفة من شركة السويس للأسمنت وشركة أسمنت حلوان وشركة أسمنت بورتلاند طره وذلك بالاشتراك مع المجلس القومي للطفولة والأمومة وتحت رعاية محافظة القاهرة، تم أمس افتتاح مدرسة أسمنت كفر العلو الابتدائية بمنطقة كفر العلو – وهي أحد عشر مدارس من المستفيدين من المشروع حيث قامت الشركة بتصليحها وتجديدها حديثاً.

وفي أعقاب الترحيب بأطراف الشراكة الوثيقة والناجحة مع المجلس القومي للطفولة والأمومة ومحافظة القاهرة، أفاد السيد روبرتو كاليري، العضو المنتدب لشركة السويس للأسمنت، أن الشركة فخورة بالمساهمة في تحسين مستوى معيشة مجتمعات كفر العلو والمعصرة علي نحو عملي وملمس.

وأضاف السيد كاليري: "تقوم شركة السويس للأسمنت – في إطار مسؤوليتها الاجتماعية – بالاهتمام بالتعليم اهتماماً كبيراً. ولكن نحن نؤمن أنه ليس من المهم فقط تصلح وتجديد المدرسة ولكن الأهم هو دعم المشروع من خلال تعزيز الإحساس بالمسؤولية والمواطنة التي تتمتع بروح المبادرة.

ونحن لن ندخر وسعاً للاستمرار في طريق التقدم ومعالجة أهم القضايا المحلية".

ويوفر المبني الجديد بالمدرسة لحوالي 500 تلميذ، فصول جديدة تتمتع بالدفء وتشرق جمالاً، كما تم إنشاء الركن الأخضر والذي يوفر للأطفال فرصة الاشتراك في الأنشطة البيئية ليصبحوا قادة في مجال البيئة في مجتمعاتهم. لذا يقوم المشروع بتنظيم مسابقة الركن الأخضر بين مدارس المنطقة كنشاط لرفع الوعي البيئي لدي التلاميذ. كما يتناول بعض القضايا الاجتماعية الأخرى مثل الأمية وحقوق الأطفال وصحتهم.

وقد حضر الافتتاح السفيرة السيدة مشيرة خطاب، الأمين العام للمجلس القومي للطفولة والأمومة، والسيد مصطفى بكري، عضو مجلس الشعب والمهندس أحمد الصاوي، مدير مصنع أسمنت حلوان، والمهندس أحمد أبو العينين مدير مصنع أسمنت طره بورتلاند ورجال الدين بالمنطقة وممثلي الجمعيات الأهلية المحلية بالإضافة إلي ممثلي مختلف الوزارات المشتركة أيضاً في تنفيذ المشروع.

والجدير بالذكر، أن شركة السويس للأسمنت قامت بالتبرع بـ4.000.000 مليون جنيه من أجل مشروع التنمية التجريبي هذا والذي يهدف إلي دعم المجتمعات المحلية بمنطقتي كفر العلو والمعصرة من خلال توفير الخدمات والبنية التحتية الأساسية ذات الجودة العالية وخاصة في مجال التعليم.



